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Abstract (en)
The invention relates to a twin-wire former in which the forming turbulence of a first forming region (F1) is abated by a main forming roll (26). A
further forming process in a second forming region (F2) follows behind the main forming roll. Optimum forming with little dilution water is possible
with this arrangement. In addition, flocculations which can arise in the region of the main forming roll can be eliminated from both the suspension
and the web by intense shear forces in the second forming region, so that the web structure is made uniform. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf einen Doppelsiebformer, bei dem die Formierturbulenz einer ersten Formierstrecke (F1) durch eine
Hauptformierwalze (26) beruhigt wird. Hinter der Formierhauptwalze folgt eine weitere Formierung in einer zweiten Formierstrecke (F2). Durch diese
Anordnung ist eine optimale Formierung mit wenig Verdünnungswasser möglich. Außerdem können durch intensive Scherkräfte in der zweiten
Formierstrecke auch die Suspension und das Vlies Ausflockungen, die im Bereich der Hauptformierwalze entstanden sein können, beseitigt werden,
so daß die Bahnstruktur vergleichmäßigt wird. <IMAGE>
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